
Z A P I S N I K 

  
  

  

seje Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS dne 23. 9. 2009, ob 15:00, v seminarski sobi fizike. 

  
Prisotni:   M. Gams, I. Falnoga, T. Ručigaj, M. Koželj, R. Pergarec, Z. Jernejc, M. Štraus, G. Kramberger. 
  

Odsotnost opravičili: C. Filipič, I. Zajc, A. Fekonja, J. Pungerčar, J. Jakofčič, D. Zupanči, G. Tavčar. 
  
Ostali prisotni: S. Gyergyek. 
  
  

Dnevni red: 
  

1. Potrditev zapisnikov (2. 9. 2009 in 11. 9. 2009) 

  

2. Tekoča obvestila 

  
3. Pregled aktov (Poslovnik IO SVIZ/IJS, Statut SVIZ/IJS in Statut SVIZ) 

  
4. Anketa o menzi (Jamova, reaktor) 

  

5. Razno 

  

  
  

Ad 1) 
  

Zapisnika sta bila sprejeta brez pripomb. 

  
Ad 2) 

  
  

M. Gams je prisotne seznanil s pogovori, ki jih je imel z nekaterimi predstavniki sindikatov javnega sektorja 

v zvezi s poskusom vlade o zamrznitvi plač. IO je po razpravi sprejel sklep, da predsedstvo Sindikalne 
konference visokega šolstva in znanosti SVIZ organizira tiskovno konferenco v zvezi z zamrznitvijo plač, 

prevedbe v nov plačni sistem, Uredbe o delovni uspešnosti prodaje blaga in storitev na trgu. 
D. Bevc in G. Kramberger naj pripravita grafe v zvezi z rastjo plač v javnem sektorju, ki bodo služili kot 

gradivo tiskovne konference. 
  

IO meni, da bi moralo vodstvo IJS glede dela na trgu narediti kaj več, npr. omogočiti izplačilo nadur. 

  
Ad 3) 

  
M. Gams je predlagal članom IO SVIZ/IJS, da osvežijo poznavanje aktov kot so: Statut SVIZ/IJS, Statut 

SVIZ in Poslovnik IO SVIZ/IJS, ker bomo potem lažje in bolje sodelovali. 

  
Ad 4) 

  
  

D. Bevc je prisotne seznanil z rezultati ankete ter predlogi in pripombami anketirancev v zvezi z menzama 

(Jamova, reaktor). 



  
IO je izmed predlogov in pripomb izbral tiste, o katerih se bo pogovarjal z vodstvom IJS in menze. 

  
Predlogi in pripombe Jamova: 

- podaljšan čas založenosti s hrano (do14. ure); 

- vrste med 13. in 14. uro (dodatna pomoč pri delitvi hrane); 
- povečati uporabo plačilnih kartic (hitrejši pretok pri blagajni; 

- solatni bar prestaviti bar ustreznejše mesto, da ne bo gneče (morda solatni otok); 
- premastna hrana, preslana hrana, preveč moke; 

- predraga malica (cena malice naj bo v višini regresirane prehrane) 

- uvesti bone za inštitutske študente 

- ostalim študentom pa dati možnost prehranjevanja po 13. uri. 

  
Predlogi in pripombe reaktor: 

- podaljšati obratovalni čas vsaj do 13.30; 
- bolj pestra ponudba menijev (vrniti iz zdajšnjih treh nazaj na štiri menije) 

- premastna in preslana hrana, preveč moke; 

- dodatna pomoč pri razdeljevanju hrane (odprava zastojev); 

- predraga hrana; 

- premajhne porcije. 
  

Ad 4) 
  

M. Koželj je posredoval predlog z reaktorja, da bi novoletna darila za otroke, ki jih financira direktor IJS, 

starši lahko na podlagi bonov, ki bi jih prejeli, sami izbrali darila v trgovini Babycenter. O tem bodo člani 
IO glasovali po el. pošti. 

  
  

  

Sejo sta vodila I. Falnoga in M. Gams. 
  

  
Seja je bila končana ob 16.20 uri. 

  

  
  

Ljubljana, 29. 9. 2009                                                                                       Zapisal: Dušan Bevc 

  

  
  
Poslano:            - vsem članom IO SVIZ/IJS 
                        - vsem članom NO SVIZ/IJS 

                        - predsedniku ZS IJS 

                        - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 

                        - direktorju IJS 

                       - svetovalcema direktorja 

                        - v. d. sekretarke IJS 

                                - pomočnikoma direktorja 

 


